[image: image1.jpg]T"A"Gldss.com 4)’7:'7 1% ’%






听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

A: IBJ,how can I help?
这里是IBJ银行，如何为您效劳?

B: Ah, yes, hello. I'm calling to get some info about your PIB services. You see, my friend also has an account with you and also enjoys shopping on the Internet. She recommended I sign up for this service too.

喂，你好。我打电话来是想咨询一下个人网上银行业务。你瞧，我的朋友在你们这里已经有了一个账户，而且她还喜欢在互联网上购物。 她建议我也来申请此项服务。

A: That was a wise decision, if I may say so. Our Personal Internet Banking Service offers online shopping transactions, payment of household bills online, account management....

要我说的话，这是一个明智的决定。我们的个人网上银行业务提供网上购物交易、网上家庭账单支付、账户管理……

B: I will probably just use it for online shopping. At the moment, I have to meet the seller in person and pay cash, if it's a local seller.

我大概只会用于网上购物。目前，我得亲自见到卖方本人，然后付现金，还只能是本地卖家。

A: This will fix all of that for you. If you use our online payment service, the money will come straight out of your account and go directly into the seller's account, in a secure way.

个人网上银行将为您解决所有问题。如果您使用我们的在线支付服务， 您付的款将直接从您的账户划出，在一个安全的方式下，直接转入卖家的账户。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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